
 

 
 

 
Årsmøtepapirer 2023 

 
 

 Sak 1 - Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 
 Sak 2 - Valg av møteleder, referent og 2 personer til å undertegne protokollen, samt 2 
personer til tellekorps. 
 
 Møteleder: 
 Referent: 
 Tellekorps: 
 Underskrift protokoll: 

 
 
 Sak 3 - Årsmelding 2023 

 v/Hege Kullerud 
 
 Styret har bestått av følgende personer: 
 Leder: Espen Aasland (Frem til 21/11-22) 
 Nestleder: Hege Kullerud 
 Kasserer: Ket Risa (Frem til 21/11-22) 
 Sekretær: Helle Enerhaugen 
Catharina B. Dybdahl 
 Styremedlem: Ketil Nielsen 
 Styremedlem: Anne Svendsen 
 Valpeformidler: Ann Helen Sørensen 
 Varamedlem: Kine Gismervik (Frem til 21/11-22) 
 
 

 
 
 



 

Aktivitet: 
Det er avholdt 6 Styremøter siden forrige årsmøte, samt aktivitet i styrets gruppe på FB ved 
behov. Styret har hatt fokus på åpenhet og referater er lagt ut på klubbens sider så fort de 
har vært klare. Leder, kasserer og et varamedlem valgte å trekke seg med umiddelbar 
virkning den 21/11-22. Dette medførte at di som ble sittende igjen fikk økt arbeidsmengden 
betraktelig. Etter en lei internsak som også har tatt mye tid, så tror vi nå at alt er klarlagt og 
har tro på at vi går en lettere tid i møte. Klubben har pr nå distriktskontakter flere steder i 
landet og her avholdes det aktiviteter for di firebeinte. Det har kun blitt gitt ut 1 
medlemsblad i inneværende periode. Grunnen til dette er alt for lite engasjement for bladet 

og innsendt stoff. Det er ønske om en debatt om hva klubben skal gjøre videre med dette. 
Neste år har klubben 45 års Jubileum. Arbeidet med utstillingen og planleggingen til dette er 
godt i gang. Her må det nok påberegnes noe økte utgifter i forbindelser med denne. Vi 
ønsker ikke at disse skal bli for store, så vi ser på alternative løsninger som gjør at vi kan få en 
flott markering, uten di største utgiftene. 
 

Økonomi: 
Klubben har en god og stabil økonomi, noe som også kan leses av 
resultatregnskapet/balansen.  
 

Arrangement: 
Klubben arrangerte 1 dobbelutstilling. Denne ble avholdt på Torpo ( Ål i Hallingdal) 
 

Medlemmer: 
Pr 05.06 2023 Har klubben totalt 443 medlemmer 
Det er en total økning på 10 personer fra i fjor. 
 

Sak 4 - Regnskap med revisjonsberetning og balanseregnskap.  
(Se vedlegg 1) 
 

Sak 5 - Innkomne forslag 
 

1. Fjerne tidligere årsmøtevedtak «ved kun en kandidat til verv, fjernes muligheten til å 

stemme NEI» Begrunnelse til sak : A) Dette vil gå imot valgkomitéens forutsetninger 
til å finne nok og gode kandidater til verv. B)  Det er lite demokratisk å ikke følge 
vanlig praksis jfr. Paragraf 6-4 flertallsdefinisjoner, herunder minst «simpelt» flertall. 
C) Det kan oppstå gitte definisjoner der det finnes kandidater som ikke er «skikket» 
og/eller har den nødvendige kompetansen til å inneha verv, men allikevel har 
muligheten til å melde seg som frivillig- Denne personen blir da valgt inn om ingen 
stiller til mot-valg med kun 1 stemme «sin egen». Forslaget er innsendt av Ket Risa  
 

2. Sette av inntil 5 000 kr, som medlemmer kan søke om til aktiviteter. For eksempel et 
hundetreff med sosialt samvær. Krav om at det er minst 1 betalende medlem av 
klubben pr. hund. Leie av plass til trening av hunder osv. Forslaget er innsendt av 
Styret 

 



3. Avskaffe ordningen med vandrepokaler fra og med neste år (Jubileumsutstillingen 
2024), bortsett fra di som er fra den Finske og den Svenske Japanske 
Spisshundklubben. Grunnen er at fler og fler ikke lenger leverer tilbake eller tar med 
seg pokalen hjem hvert år. Da er dette kun merarbeid for utstillingskomiteen. 
Forslaget er innsendt fra Styret 

4. Innføre mestvinnerliste for Blåbæragility.  Det er ønske om å utvide interessen for 
andre aktiviteter for rasen. Det er etter det vi har fått opplysninger om at denne 
formen for konkurranse er økende for Japansk Spisshund. Forslag innsendt av Styret 
 

5. Fastsettelse av kontingent: Styrets innstilling er at kontingenten for 2024 beholdes 
uendret. Dette med bakgrunn i generelt høy prisvekst og god klubbøkonomi.  

 

Sak 6 – Valg 

(se vedlegg 2) 
 
Valgkomiteen har i 2022 bestått av følgende 
1: Lise Dale Soma 
2: Tone Sømme 
3: Linnea A. Sviland 
  
Stemmeberettiget er medlemmer som har betalt kontingent for 2023. Medlemmer 
som har betalt kontingent senere enn 3 uker før årsmøtet, må ta med kvittering for innbetalt 
kontingent. 
 
 
 

Styret vil takke alle for innsatsen i 2022! 
 

 


